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 Członkowie Komisji spotkali się na posiedzeniu w dniu 27 stycznia br. i zgodnie z planem 

pracy przyjęty został protokół z poprzedniego posiedzenia komisji. Pierwszym tematem 

styczniowego posiedzenia Komisji była informacja dotycząca inwestycji w bezpieczeństwo 

mieszkańców z okresu ostatniej kadencji z zakresu OSP.W latach 2019-2023 na działalność OSP 

wydatkowano kwotę ok.4,5 mln. zł W 2023 roku został przygotowany i złożony wniosek o 

dofinansowanie z programu INTERREG, który został pozytywnie zaopiniowany i zakwalifikowany 

do dofinansowania na kwotę ok. 312 tys. EURO. Drugim tematem obrad Komisji była informacja na 

temat istniejących obiektów mostowych na terenie miasta który przygotowała i przedstawiła p. 

kierownik Anna Procner. W prowadzonej ewidencji znajduje się 44 obiekty mostowe i 8 kładek dla 

pieszych. Przybliżone koszty prac jakie należałoby wykonać dla wszystkich obiektów znajdujących 

się w ewidencji to kwota ok. 9 mln. zł. W sprawach bieżących Komisja wystosowała następujący 

wniosek do Burmistrza KOMISJA WNIOSKUJE O UMIESZCZENIE INFORMACJI W 

NOSNIKACH INFORMACYJNYCH O PONIESIONYCH NAKŁADACH NA 

BEZPIECZENSTWO MIESZKAŃCOW W POPRZEDNIEJ KADENCJI ORAZ POTRZEBACH 

INWESTYCYJNYCH DOTYCZACYCH OBIEKTÓW MOSTOWYCH ,KTÓRE SA W 

ZARZADZANIU MIASTA. Członkowie Komisji brali także udział w posiedzeniu Komisji 

Połączonych gdzie opiniowano projekty Uchwal kierowanych na Sesje Rady Miasta. To były 

wszystkie sprawy którymi zajmowała się Komisja RG i FM w okresie międzysesyjnym.                              
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